

Notulen OR vergadering op 19-6-2017

Aanwezig: Marcel, Aukje, Maaïke, Corrie, Taetske, Ingrid, Birgit en Eva

Agenda:

1. Opening
2. notulen vorige vergadering
3. vaststellen agendapunten voor deze vergadering
4. mededelingen
5. musical
6. dorpsfeest
7. tuincommissie
8. prikactie
9. evaluatie schooljaar 2016/2017
10. vooruitblik schooljaar 2017/2018
11. W.v.t.t.k.
12. afsluiting

1. 20.10 opening door de voorzitter Marcel

2. notulen vorige vergadering zijn goedgekeurd.

Corrie is nog bezig om te achterhalen wat er met het geld van de Skoalfinne gebeurt is. Toch vreemd dat er zo een groot verschil is, er wordt contact opgenomen met de administratie van Nije Gaast, dit gaat Corrie doen.

De actielijst: Marcel is nog bezig met de t-shirts.

Birgit is met tuincommissie bezig, zie agendapunt 7.

Corrie heeft de omschrijving van de Facebookgroep aangepast. Het bezwaar was dat het niet duidelijk is dat de groep los staat van de school. De ouders vullen de site in, de school is niet verantwoordelijk voor wat er op staat.

3. Agendapunten zijn vastgesteld

4. We heten Ingrid welkom in de Ouderraad

5. Maaïke heeft met Grytsje overlegd wat de Musical betreft. De datum is verplaatst naar maandag 17 juli, dit in verband met de informatiedagen van het voortgezet onderwijs. 's Ochtends is de eerste voorstelling van 10 uur tot 11.30. Deze voorstelling is voornamelijk voor de onderbouw t/m groep vijf. 's Avonds is de voorstelling nog een keer om 20.30 tot 21 uur voor iedereen, waarbij we ervan uitgaan dat de onderbouw niet met z'n allen nog een keer komt. 's Ochtends is er vanaf 9.30 welkom met koffie/thee en koekjes en limonade voor de kinderen. De vrijdag ervoor moet alles al klaargezet worden, vanaf 14 uur. Maaïke regelt een groet koelkast, die komt op het leerplein van groep zeven, dit wordt de kantine. Hier moet ook een bar komen. De opbrengst is voor de OR. De limonade wordt gratis en we vragen een bijdrage voor koffie, thee, bier en wijn. Ook chips voor de kinderen moet er komen. Aukje en Birgit kijken hoeveel er van alles nodig is. Taetske heeft handige tapkannen die ze meebrengt. Taetske stelt voor om kaartjes te verkopen inclusief alle consumpties. Dit lijkt niet echt handig, het is vreemd om kaartjes voor een optreden van je eigen kind te kopen. Wel

moeten we duidelijk vermelden hoe we het gaan doen, bij de Skoalfinne was het altijd gratis. De statafels voor 's avonds en buiten regelt Aukje, drie of vier zijn genoeg. De limonade moet vooraf al in bekers geschonken worden. niet pas als alle kinderen eraan komen. Voor de voorbereidingen melden zich Aukje en Corrie vrijdag en maandag. Ingrid helpt maandag. Verder gaan we nog een oproep voor alle ouders plaatsen wie er zin heeft om te helpen met de opbouw. De vloer voor de gymzaal moet ook nog geregeld worden.

Voor de komende jaren gaan we nadenken of de musical alleen maar voor de bovenbouw is en de rest van de groepen op een andere manier het einde van het schooljaar kan vieren.

Birgit vraagt of er ook een afscheid komt voor gezinnen die weggaan, of door verhuizing of omdat het laatste kind naar het voortgezet onderwijs gaat. Dit ligt op dit moment nog bij de school, misschien wil de OR een bijdrage leveren? We zijn er wel voor, als er maar overlegd wordt. Het overleg loopt via Corrie. En hoe zit het met bedankjes voor de klassenouders? Bij de Totem kregen ouders die wat bijgedragen hebben een bloemetje, bij de Skoalfinne was er een gebak ochtend. Hierbij moet je wel oppassen dat er niemand overgeslagen wordt. Bij een gebak ochtend kan iedereen uitgenodigd worden en wie zich aangesproken voelt, omdat zij/hij veel gedaan heeft, kan komen. Dit kan of moet los staan van de musical. Aukje en Birgit gaan dit samen uitvogelen en laten het dan weten.

Ook moet er beter naar de klussen gekeken worden. Is een combinatie mogelijk van eerst samen klussen en dan samen borrelen? Hier komen we nog op terug.

6. het dorpsfeest 28/29/30 juni 2018

Volgens Birgit is dit een heet hangijzer aan het worden. Platte karren kunnen i.v.m. de veiligheid eigenlijk niet meer, dus het wordt steeds moeilijker om iets te bedenken. Toch vinden wij met z'n allen dat er een praalwagen moet komen. Ingrid is bereid om mee te doen. Het beste zou zijn als er een thema is en dan een iemand de leiding neemt. De wagen moet eigenlijk in twee of drie avonden klaar zijn. Als je bewegende delen, muziek en interactie met het publiek plant ben je al een heel eind. Dus, er moet eerst een groep komen die het idee dragen en hulp vragen. Veiligheid gaat boven alles. Dit is iets voor de activiteitencommissie, en betrek vooral de ouders erbij. Hoe eerder hoe beter, voordat iedereen met andere verenigingen druk is met een praalwagen.

De spel ochtend tijdens het dorpsfeest was prima geregeld. Het probleem van de verantwoordelijkheid speelde vorige jaren, maar dat is nu niet meer aan de orde omdat ook de kleuters dan naar school gaan. De verantwoordelijkheid ligt nu dus bij de school.

7. tuincommissie

Marcel brengt een verslag van de eerste bijeenkomst van de tuincommissie. Deze was vorige week bij elkaar, in de commissie zitten Marcel, Carlo, Charlotte, Edwin, Grytsje, Maria, Jella en Jacob. Marcel had geen idee wat hij verwachten moest. Ze zijn over het schoolplein gelopen en hebben eigenlijk besloten dat eerst de school moet beslissen wat we willen en dan pas kan een tuincommissie kijken hoe dit te realiseren is. Als je allemaal wild bloemen gaat zaaien en later wordt het plein ernaast een voetbalveld is dat niet handig. Ook is heel veel na vijf jaar verouderd. Het hout breekt af en veel is niet echt mooi meer. Aukje mist fruitbomen, er was ooit een moestuin, maar daar is niet veel meer van over. Groep 7/8 wil heel graag een basketbalveldje. Er is veel mogelijk, maar alle aanvragen duren zo ontzettend lang. Er is nu besloten dat eerst alle kapotte dingen

vervangen worden. Nog een vraag van Aukje: kan er de bestrating voor het lokaal van groep 1/2 komen voordat het weer gaat regenen? Dit is al langer beloofd.

8. prikactie

op dinsdag 27 juni is de landelijke prikactie van de basisschoolleraren. De bedoeling is dat de school pas om half tien open gaat. De brief die ter informatie gestuurd werd was niet duidelijk. Hierin was het ten eerste nog niet zeker of de Meiboom mee zou doen en ten tweede werd er gezegd dat er voor oppas gezorgd wordt. Dat is niet zo, de schooldeuren zijn dicht tot half tien. Birgit neemt dit op met de MR.

Als de prikactie niet aanslaat bij de politiek, dus niet werkt, wordt er over gedacht de school komend schooljaar een week dicht te houden. Dit is ook weer een landelijke actie.

9. evaluatie schooljaar 2016/2017

Veel hebben we al besproken. Taetske wil weten hoe het kamp was, Maaïke was erbij en vond het pittig maar wel erg leuk. Er waren maar drie ouders mee omdat er niet meer plek op het schip was. Ook was het enorm heet in de slaapkamers. De kleineren waren op aan het einde van het kamp omdat de ouderen niet wilden gaan slapen. Op zich geen probleem maar zo dicht op elkaar was het pittig. En een paar tips voor komend jaar: regel van tevoren wie bij wie in een hut slaapt en de laatste ochtend kan wel wat korter. Birgit zal bij school vragen of de juffen het kamp ook nog met de ouders willen evalueren.

10. vooruitblik schooljaar 2017/2018

activiteiten komend jaar:

- Corrie vroeg of er ook typelessen mogelijk zijn.
- het schoolontbijt gaan we overslaan.
- Birgit gaat vragen hoe het met de motorische screening verder gaat, Rose, die hiervoor verantwoordelijk was is ontslagen.
- de speerpunten komend jaar zijn muziek, er is subsidie voor de komende drie jaar toegewezen, de gouden weken zullen met muziek te maken hebben. Keunstrwerk gaat aan de kinderen vragen wat ze met muziek willen doen, welke instrumenten of liever zingen. Misschien is het een idee om met deze insteek weer een schoolband te organiseren?
- ict, samen met andere scholen wordt er naar de mogelijkheden met tablets gekeken.
- er komt een nieuwe leesmethode voor groep 3. Er wordt schoolbreed veel aandacht gegeven aan lezen, juf Fokkalian gaat de bibliotheek beheren.
- juf Imke doet een opleiding (master) dus zij blijft. Zij gaat zich inzetten voor de verrijking van de hoeken bij groep 1 t/m 4. Er zal nog meer groepsoverschrijdend gewerkt worden, kinderen kunnen enorm veel van elkaar leren. Verder mag Birgit nog niets zeggen over de formatie, duidelijk is wel dat juf Hilde niet terug komt.
- komend jaar werken we met vijf groepen dus krijgen we ook maar vijf lokalen. Eentje gaat dicht, wordt in ieder geval niet meer schoongemaakt. Dit lokaal kan dan wel multifunctioneel lokaal worden. een stilte/leer lokaal of bieb.
- Tip van Maaïke: regel in de OR van tevoren welk OR lid bij welke activiteit het aanspreekpunt wordt. Gaan we doen! Birgit heeft een activiteitenschema en zal die naar de OR leden opsturen. dan kunnen wij bedenken welke taak we willen.

11. W.v.t.t.k.

Taetske: Is het financieel overzicht er al? Nee, dit kan beter per schooljaar. De Totem financiën zijn afgesloten, de kas en de rekening staan op naam van de Meiboom, het financiële archief is op zolder van de school.

Birgit: Hoe doen we het in de toekomst met de betaling van de schoolreisjes? Moet dit contant of kan het per rekening. Het blijkt allemaal rond de 15,- gekost te hebben.

Misschien kan dit al bij de ouderbijdrage opgeteld worden? Nu moeten de juffen geld voorschieten, als alles via een rekening gaat kan een pinpas mee op schoolreis. Er komt een voorstel op tafel om het schoolreis/kampgeld via de OR te innen (samen met de ouderbijdrage), dan kan het hele bedrag in een keer naar school overgemaakt worden, want van daaruit worden de onkosten betaald (dus niet rechtstreeks via de OR-rekening). De pinpas voor dit soort acties komt dus ook op de rekening van school en niet de OR. In dat geval gaat alles via Corrie. Dit moet eerst met Jacob besproken worden. Het verschil tussen reisjes en kamp kan ook bij de ouderbijdrage verwerkt worden. Voor een kind dat op kamp gaat betalen de ouders meer dan voor een kind dat op schoolreis gaat. Birgit neemt dit op met Jacob en Sandra.

Ingrid: Komen er weer meer presentaties? Dat is in het schooljaar 2015/2016 goed bevallen. Ook de weeksluitingen en de ALOHA waren erg leuk. Birgit neemt dit op met het team.

Maaïke: Wie regelt de presentjes voor de gezinnen die van school gaan? De OR wil wel mee betalen, maar de school moet het regelen. En komt er een afscheids dingetje voor groep 8? Birgit gaat dit onderzoeken.

Eva kijkt naar nieuwe data voor de OR vergaderingen 2017/2018.

12. 22.05 afsluiting

To do lijst:

Musical:

- Maaïke regelt met Grytsje de opbouw en de hulpjes
- Maaïke regelt de koelkast
- Aukje zorgt voor de statafels
- Taetske organiseert de tapkannen
- Birgit regelt de afscheidspresentjes

Verder:

- Corrie zoekt verder uit hoe het met het Skoalfinne geld zit.
- Marcel blijft met de t-shirts bezig
- Birgit zoekt uit hoe het anders kan met het geld voor de schoolreisjes
- Aukje en Birgit bedenken de gebak ochtend voor welwillende ouders

voorstel OR vergaderingen komend schooljaar:

18 september 2017, 13 november 2017, 12 februari 2018, 14 mei 2018